

About us

We are American teachers providing quality English summer school instruction for the youth of Agadir on the beautiful campus of Universiapolis. Our teachers instruct participants according to their English level while challenging them to become more self-confident in their communication skills.

Nous sommes des enseignants américains qui donnent des cours d'été d'anglais de haute qualité pour les participants sur le magnifique campus d'Universiapolis. Nos professeurs forment les participants selon leur niveau d'anglais tout en les encourageant à devenir plus confiants dans leurs compétences de communication.

Why choose us ?

Give your child a unique summer school experience - learning English in an engaging and multicultural environment. We use targeted lessons, along with role plays, team-building activities, workshops, outing, and cross-cultural sharing to make learning FUN!

Offrez à votre enfant une expérience unique de cours d'été : apprendre l'anglais au sein d'un environnement motivant et multiculturel. Nous utilisons des cours adaptés, des jeux de rôle, des activités de team building, des ateliers, des sorties et des échanges interculturels pour rendre l'apprentissage AMUSANT!



Brought to you by

Register today ! Space is limited



PHONE
05 28 22 32 10

EMAIL
summerschool@universiapolis.ma



Universiapolis Campus

S.E.A.
Summer English Academy

80 hours

of English immersion

From 1st to 12th July 2024
Ages 13-17 years old

American teachers creating an English immersion experience in Agadir !

Des enseignants américains créent une expérience d'immersion en anglais à Agadir!

 **+212 662-022694**

Week 1

	09:00 - 12:00	12:30 - 1:30	1:30 - 4:30
Monday 1st July	Opening Ceremony & Placement Tests	Lunch Break	English Class & Workshop
Tuesday 2nd July	English Class & Workshop	Lunch Break	Small Group Specialty Classes
Wednesday 3rd July	English Class & Workshop	Lunch Break	Open-Air Sports
Thursday 4th July	Swimming Pool US Cultural Exchange	Lunch @pool	Small Group Specialty Classes
Friday 5th July	English Class & Workshop	Lunch Break	Field Day Game (Wet!)



Week 2

	09:00 - 12:00	12:30 - 1:30	1:30 - 4:30
Monday 1st July	English Class & Workshop	Lunch Break	English Class & Workshop
Tuesday 2nd July	English Class & Workshop	Lunch Break	Small Group Specialty Classes
Wednesday 3rd July	Taghazout Beach Outing	Lunch @beach	Beach sports & Activities
Thursday 4th July	English Class & Workshop	Lunch @Pool	Small Group Specialty Classes
Friday 5th July	English Class & Workshop	Lunch Break	Closing presentations & Awards



Native English teachers in EVERY class.
 Class sizes between 14-16 students.

Des professeurs d'anglais natifs dans CHAQUE classe,
 Taille des classes entre 14 et 16 participants.

Lunch provided daily at the campus or on location during outings.

Le déjeuner est fourni tous les jours au campus ou sur place lors des sorties.

Participants are encouraged to speak only english - creating an immersion experience.

Les participants sont encouragés à parler UNIQUEMENT EN ANGLAIS créant ainsi une expérience d'immersion.

Phones, video games, and all other personal technology are not allowed.

Les téléphones, les jeux vidéo et toute autre technologie personnelle sont interdits.

Classes begin promptly at 9:00. Participants should be picked up by 16:45.

Les cours commencent ponctuellement à 9h00. Les participants doivent être récupérés à 16h45 au plus tard.

Transportation to and from outings provided by the organizers.

Le transport vers et depuis les sorties est offert par les organisateurs.

